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In een vorig leven was huidig Brussels staatsecretaris 
Pascal Smet (Vooruit/One.Brussels) Commissaris-
Generaal voor de Vluchtelingen en Staatlozen. Pascal
Smet: “Ik ken Brussel Onthaal van die tijd. We deden 
een beroep op professionele tolken, maar als we een 
tekort hadden aan tolken of als het om talen ging, die 
wij niet konden aanbieden, dan konden we op Brussel
Onthaal rekenen.”

Mensen valoriseren
“Brussel Onthaal is een professionele organisatie, 
heel plichtsbewust en correct,” vervolgt Pascal Smet. 
“Het is een heel mooi initiatief omdat ze mensen 
valoriseren. De vrijwilligers en professionele tolken 
van Brussel Onthaal zijn vaak zelf erkende 
vluchtelingen of migranten. Mensen die weten wat het
is om in een ander land, met andere gewoonten en 
gebruiken, een nieuw leven te moeten uitbouwen. Het
zijn mensen die de aangeboden kansen met beide 
handen grijpen. Wij van het CGVS wisten dat we een 
beroep konden doen op betrouwbare tolken. Zo heb ik
ze leren kennen, als collega’s. Ik heb de tolken altijd 
als collega’s beschouwd.”

Kansen delen
Dankzij Brussel onthaal delen mensen hun kansen. 
Voor Pascal Smet is het een perfecte slogan. Brussel 
Onthaal geeft kansen en ze helpen tegelijkertijd 
andere mensen. En ze scheppen een band van 
vertrouwen. Pascal Smet: “Dankzij de tolken van 
Brussel Onthaal kunnen kandidaat-vluchtelingen hun 
verhaal doen in hun eigen taal. Tegelijkertijd geeft 
Brussel Onthaal een professionele startkans aan 
erkende vluchtelingen om hier een leven op te 
bouwen en geld te verdienen en deel van de 
samenleving te worden. In die zin is het een heel mooi
project. De bezielers zijn mensen met een warm hart 
voor de samenleving, maar ook voor mensen op de 
vlucht.”

Subsidies
In 2003 verlaat Pascal Smet het Commissariaat en 
gaat hij in de politiek. Hij wordt voor sp.a 
staatssecretaris en later ook minister. “Toen ik in de 
politiek ging, ben ik Brussel Onthaal heel snel 
opnieuw tegengekomen. Als bevoegd collegelid van 
de VGC besliste ik over subsidies. Ik heb geen 
seconde getwijfeld. Brussel Onthaal is daar ook heel 
warm en erkentelijk voor. Dat is me altijd bijgebleven. 
Sommige organisaties vinden het vanzelfsprekend dat
ze subsidies krijgen. Dat is niet zo bij Brussel Onthaal,
dat altijd die dankbaarheid heeft getoond en dat vind 
ik mooi.”

Professioneel en menselijk
Door met vrijwilligers te werken geeft Brussel Onthaal 
extra kansen. Mensen doen ervaring op, ze leren 
vaardigheden die erkend worden. Pascal Smet: 
“Tegenwoordig kan je ook een job vinden op basis van
je vaardigheden en niet alleen omwille van het 
diploma. Dat is heel belangrijk, zeker voor kwetsbare 
mensen die van ergens anders komen, die onze 
codes en gebruiken niet altijd kennen. Zo kunnen ze 
doorstromen naar het professionele circuit.
En dan is het belangrijk dat je een organisatie als 
Brussel Onthaal hebt, die professioneel maar 
tegelijkertijd altijd zeer menselijk blijft. En begripvol. 
Brussel Onthaal geeft vertrouwen en straalt dat ook 
uit.”
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